
 *877624* 
 877624 

 

Mededelingen uit het college 
Datum Nummer 

27 mei 2025 # 16 / 2025 
 

 
Onderzoek Kanaaldijk Zuid 
In het collegeprogramma is een onderzoek opgenomen naar het effect van een mogelijke 
opwaardering van de Kanaaldijk Zuid als gebiedsontsluitingsweg voor het Eiland van Schalkwijk. Het 
onderzoek is begin 2024 afgerond met oplevering van de rapportage. 
Uit het onderzoek blijkt dat het inrichten van de Kanaaldijk Zuid als gebiedsontsluitingsweg een 
beperkt oplossend effect heeft voor het verkeer op het Eiland van Schalkwijk. De hoeveelheid verkeer 
op de wegen op het Eiland van Schalkwijk is echter relatief laag en de bestaande wegen kunnen de 
huidige en toekomstige hoeveelheid verkeer veilig verwerken. De kosten voor het opwaarderen van 
de Kanaaldijk Zuid zijn, met circa € 6.000.000 inclusief aansluiting op Nieuwegeins grondgebied, 
aanzienlijk.  
Op dit moment zien we geen aanleiding voor het opwaarderen van de Kanaaldijk Zuid. Welke keuzes 
er voor de Kanaaldijk Zuid gemaakt moeten worden zullen we uitwerken in een toekomstig plan van 
aanpak volgend op de Agenda Buitengebied.  
 
 
Betrokkenheid van de raad bij Omgevingsvisie 
We werken in drie stappen aan de Houtense Omgevingsvisie: Omgevingspalet, Omgevingsagenda, 
Omgevingsvisie. Op dit moment bereiden we de Omgevingsagenda voor. Deze agenda geeft op 
hoofdlijnen de koers (ambities en keuzes) voor de ontwikkeling van onze leefomgeving weer. De 
koers bepalen we met behulp van twee toekomstverkenningen. Volgens de planning neemt uw raad 
uiterlijk in november een besluit over de Omgevingsagenda. Besluitvorming in november is nodig, om 
in 2026 de Omgevingsvisie vast te kunnen stellen. Dat is wettelijk verplicht.  
We hebben afgesproken uw raad en de samenleving goed bij de voorbereiding van de 
Omgevingsagenda te betrekken. Het stappenplan en de planning hebben we in april met de 
raadswerkgroep Omgevingswet besproken. Vervolgens hebben we de agendacommissie voorgesteld 
voor de zomer met u in gesprek te gaan over de toekomstverkenningen.  
Vanwege de volle agenda van uw raad heeft de commissie aangegeven daarvoor geen ruimte te zien. 
We hebben daar vanzelfsprekend begrip voor. Het betekent wel dat we uw raad pas aan het eind van 
de voorbereiding van de Omgevingsagenda kunnen betrekken bij de inhoud. We onderzoeken hoe we 
uw raad alsnog goed mee kunnen nemen bij de stappen die we zetten. We denken daarbij aan 
tussentijdse schriftelijke informatie, een nauwere betrokkenheid van de raadswerkgroep en een 
bijpraatsessie in september. In de tweede helft van juni ontvangt u een raadsinformatiebrief, waarin 
we zowel op het proces, als op de inhoud van de Omgevingsagenda in zullen gaan. 
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